

Asia Adult Expo (AAE) is ? 亞洲成人博覽是?

Asia Adult Expo (AAE) is an international trade show. Being the only B2B platform in Asia Pacific, AAE gathers global suppliers and buyers, creating opportunity and flexibility to direct sourcing of Asia quality products and to present new brands and innovations.

亞洲成人博覽 (AAE) 是一個國際貿易展。作為亞太區唯一的商貿展覽，AAE 聚集全球供應商和買家，創造採購優質亞洲成人產品的平台，提供展示新品牌和創新意念的機會。

Asia Adult Shop Forum 亞洲成人商店論壇 2016 Session Preview 講題預告

Expert Sharing 專家分享

“How to Employ Smartphones Technology to Sell More
如何善用手機程式刺激銷售”

Mr. Francesco Raco 先生, Eroticsmartphone

Francesco Raco is an Italian entrepreneur. His knowledge of the international markets, with his desire for traveling and meeting new people to start new business endeavours, has brought him in many different places of the world.

Francesco Raco 是意大利企業家，透過與世界各地人士的接觸及拓展新的業務，讓他對國際市場有更透徹的了解。



[Click Here for More Topics !](#)

“European E-commerce Market and Opportunity
歐洲電子商貿市場與機遇”

Mr. Johan Mizrgahi 先生, Ecomiz/Eveselache

From 2010, Johan Mizrgahi launched his own company specialised in ebusiness. The company build around 100 ecommerce website by year in France. From end of 2015 Ecomiz bought some of their customers website and become an online adult shop owner -- Eveselache.

Johan Mizrgahi 從 2010 年開始專營電子商貿公司，每年在法國開設約 100 個電子貿易網站。2015 年底，Ecomiz 收購了一些客戶的網站，創立成人網店 Eveselache。



Register Now to enjoy Privilege Services 立即登記獨享優越服務

立即登記成為專業觀眾
Register Now !

Exhibitor Highlight 展商簡介

PT GEM Union Trade (Royal Secrets)

皇家的秘密

Oil "Jade Dragon" and "White Tigress" are made on the island of Bali, Indonesia. The combination of plants used to produce oils is not found anywhere else on the planet. There are up to 108 natural ingredients in the oils "Jade Dragon" and "White Tigress". All used ingredients are exclusively of natural origin, safe for human health. Products are approved by dermatologists and specialists in traditional and herbal medicine.



皇家的秘密精華油《Jade Dragon》和《White Tigress》煉成於巴厘島，印尼上。提煉出來的精華油配方更是其他地方沒有的。《Jade Dragon》和《White Tigress》含高達 108 種天然成分。絕對人體無害，而所用的精華完全產自天然及通過膚科醫生的專業認可。

Mark Your Schedule Now! Meet them at AAE 2016!
在AAE 2016與他們會面!

Expand the worldwide market !
開拓世界市場 !

Promote your brand internationally !
提高品牌國際知名度 !

Annual industry convention in Asia !
亞洲年度業界盛會 !

Organizer
主辦單位

Official Supporter
官方支持單位

